

## Møtereferat

Til stede: Eivind Maråk, Kari Birgitte Berg, Kari Bergheim, Trond Einar Garmo, Erik Hagtun, Geir Pettersen, Unni Rohnes, Ståle Rønning, John Kamsvåg, Anne Marit Skancke, Hanne Siri Sund.

Anne Kristine Børresen og Karin Hansen deltok under sak K1/2018

Forfall: Espen Eiken

Kopi til: Anne Kristine Børresen

Gjelder: **MELLOMLEDERFORUM 16.01.2018**

Møtetid: 12.00-13.30

Møtested: Møterom 7 HF

Saksnr.	Saksliste	Oppfølging
<b>K 01/2018</b>	<b>ARBEIDSMILJØUNDERSØKELSEN – OPPFØLGING OG TILTAK</b>  Alle ledere skal ha blitt informert om resultatene for sin(e) enhet(er) før møtet.  Anne Kristine og Karin deltok i gjennomgang og drøfting.	PP brukt i møtet sendes til deltakerne. <u>Ansvar: Karin</u>  Det sjekkes ut om det er mulig å få til sammenstillinger etterlyst i møtet: <u>Ansvar: John/Karin</u>  Fellestiltak for den samlede administrasjon på HF tas opp i møtet 13.03.2018. <u>Ansvar: John/Alle</u>
<b>K 02/2018</b>	Orientering <b>NYE RETNINGSLINJER INTERFAKTURERING OG TJENESTER TIL EKSTERNE ENHETER</b> v/Ståle Sakspapirer	PP brukt i møtet sendes ut til kontorsjefene. <u>Ansvar: Ståle</u>

**Postadresse**  
7491 Trondheim

**Org.nr.** 974 767 880  
E-post:  
postmottak@hf.ntnu.no  
<http://www.ntnu.no/hf>

**Besøksadresse**  
Bygg 2, nivå 5  
Dragvoll  
7049 Trondheim

**Telefon**  
+ 47 73 59 65 95  
**Telefaks**  
+ 47 73 59 10 30

**Administrativ leder**  
John Kamsvåg  
Tlf: + 47 73 59 83 77

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Notat av 02.11.2017 om internfakturering</li> <li>• Notat av 02.11.2017 om tjenester til eksterne enheter</li> <li>• PP i møtet</li> </ul>	
<b>K 03/2018</b>	<p><b>KONTORSJEFENES HALVTIME</b></p> <p>Problemer med ventilasjonssystemet og kalde arbeidslokaler på Låven og i Bygg 11, særlig på mandager, ble tatt opp.</p> <p>Videre oppfølging av ABE og administrativ bemanning ble etterlyst.</p> <p>Problemer med å bruke oppdragsskjema ved sensur ble meldt inn.</p> <p>Informasjon om hva som skjer når ulike WOFUU-skjema ikke kan brukes lengre grunnet personvern hensyn, ble etterlyst</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• HF melder videre. <u>Ansvar: Ståle/John</u></li> <li>• Saken tas opp i forumets møte 31.01.2018. <u>Ansvar: John</u></li> <li>• Det gamle skjemaet kan brukes inntil videre. Satsene oppdateres. <u>Ansvar: Ståle</u></li> <li>• Saken vil bli undersøkt. <u>Ansvar: Anne Marit</u></li> </ul>
<b>K 04/2018</b>	<p><b>YMSE</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• John orienterte om at utfordringer med professor II vil bli tatt opp med personalavdelingen NTNU.</li> <li>• John orienterte om at ABE tas opp i forumets neste møte.</li> </ul>	